
HK��V
新一代智能套结机
THE NEW GENERATION OF INTELLIGENT
BARTACKING MACHINE

搭载智能线张力控制技术 智能夹线器
数字驱动 线迹自美观
EQUIPPED WITH INTELLIGENT THREAD TENSION CONTROL 
TECHNOLOGY, INTELLIGENT THREAD CLAMPING DEVICE 
DIGITAL DRIVE, BEAUTIFUL STITCHES.



关键使用价值
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KEY USE VALUE

其他使用价值 OTHER USE VALUE

搭载智能线张力控制技术 智能夹线器
Equipped with intelligent thread tension control technology, intelligent thread clamping device 

数字驱动 线迹自美观
Digital drive, beautiful stitches.

配有防鸟巢装置，起缝时线无鸟巢，无须再修剪线头
Equipped with a Anti-bird nest device, there will be no bird nests on the seam when sewing, and 
there is no need to trim the thread ends anymore.

机头无油，干净，整洁，无油污
The machine head is oil free, clean and tidy, without any oil stains.

电脑控制抬压脚和切线、声音轻柔，压脚提升高度数字化可调
Computer-controlled lifting foot and cutting line, with soft sound, the height of the lifting foot can be 
digitally adjusted and set.

剪线电脑控制，声音轻，可数字化调整剪线刀运动位置
Computer-controlled cutting thread, with soft sound, the movement position of the cutting knife can 
be digitally adjusted.

配有�英寸彩色触摸屏幕，功能设置直观，配合语音播报功能，普通操作工也可快速上手进行换款设置
Equipped with a �-inch color touch screen, the function settings are intuitive. Combined with the 
voice announcement function, even ordinary operators can quickly master and set up the model 
changes.

可选配富山IoT功能，实现设备网络联接功能，助力企业打造数字化工厂
Optional HIKARI IoT function, enabling the device to achieve network connection function, helping 
enterprises build a digital factory.
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